
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 11.10.2018 
Přítomni: ing. Pleskotová Marcela, Viertlerová Helena, DiS., mgr. Bernt Karel, mgr. Šedý Miloslav, 
mgr. Havlíková Lenka, ing. Müller Karel, mgr. Meitnerová Iva 

Nepřítomni: mgr. Vydržel Radek, mgr. Marková Jitka  

Hosté: mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. Projednání výroční zprávy školy za školní rok 2017/2018 
2. Seznámení s přípravou rozpočtu školy na rok 2019 
3. Ostatní 

Průběh: 

Ad 1) Ve výroční zprávě jsou přiloženy dvě přílohy. A to mapa školy a zpráva České školní inspekce, která již 
byla projednávána dříve. 

Ředitel školy přednesl informace o stavu žáků ve třídách a o školní jídelně. V současné době funguje praktická 
škola již jen v 9. ročníku. Dále podal informace o pedagogických pracovnících – v současné době jsou zde 2 
nekvalifikovaní, kteří dokončují studium, 1 dokončující studium na metodika prevence a 1 studující obor 
výchovného poradenství. 

Zprávu byla schválena jednomyslně. 

Ad 2) Co se týká rozpočtu, i když zatím není zastupitelstvo, lze předpokládat, že bude téměř stejný jako loni.  

Ad 3) V bodě Ostatní došlo na změny ve Školním řádu. Zatím k návrhu nedošlo, protože probíhá diskuze o 
změnách pro základní školu. 

Další schůzka Školské rady proběhne v prosinci, termín bude upřesněn. 

V Jirkově dne 11.10. 2018 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


